

Hometown of a Renowned Figure | Where a Historic Town Meets a Sacred Mountain

—— A Fenghua Xikou Day Trip



【Theme】

The Fenghua Xikou Scenic Area is a treasure blending cultural heritage and natural wonders. As the hometown of a renowned modern historical figure, Xikou Town preserves the well-maintained complex of Chiang Kai-shek's Former Residence, reflecting a pivotal era in history. Adjacent Mount Xuedou, honored as the "First Mountain of Siming," features the ancient Xuedou Temple, the majestic Maitreya Giant Buddha, and the modern Maitreya Sacred Altar—creating a profound dialogue between the historic town and the sacred Buddhist mountain.

【Trip Description】

09:00

Meet at the hotel lobby and depart for Fenghua Xikou.(approximately 45 minutes' drive).

寧波國際旅行社有限公司

地址：寧波市海曙區柳汀街 225 號月湖金匯大廈 6 樓 郵編：315000
6F Moon Lake Jinhui Building, NO.225 Liuting St, Haishu District, NingBo,

09:40-11:30

【Chiang Kai-shek's Former Residence】 Chiang Kai-shek's Former Residence in Xikou Town is a complex of historical buildings that once housed a pivotal figure in modern Chinese history. Structures like Fenghao House and the Western-style Villa blend Eastern Zhejiang architecture with foreign influences, preserving traces of both domestic life and political activities.

11:30-13:00 Lunch time . (Meals are on your own)**13:00-16:00**

【Mt. Xuedou Scenic Area】 Mt. Xuedou Scenic Area, honored as the "First Mountain of Siming," is renowned for its precipitous peaks, deep valleys, cascading waterfalls, and ancient temples. As a sacred Buddhist mountain, it harmonizes natural landscapes with spiritual culture, representing both natural and cultural heritage.

【Xuedou Temple】 Xuedou Temple, originally built during the Jin Dynasty, is one of China's ten great ancient Buddhist monasteries and the fundamental bodhimanda of Maitreya Buddha. The Maitreya Giant Buddha at Xuedou Temple is the world's tallest open-air bronze seated Buddha, standing 57 meters high with a smiling face overlooking the world.

16:00-17:00

【Maitreya Sacred Altar】 The Maitreya Sacred Altar served as the main venue for the 6th World Buddhist Forum, designed under the concept of a "Future Pure Land" that merges traditional Maitreya beliefs with cutting-edge technology. Its domed hall and multimedia rituals create an immersive religious experience.

17:00-17:40

Return to the hotel to rest and conclude today's pleasant journey.

**【Pricing】**

1. For 2-5 persons: CNY 1,280 /PAX
2. For 6-9 persons: CNY 730 /PAX
3. For 10 or more persons: CNY 550/PAX

【Inclusions】

1. Guiding service: English speaking guide throughout the tour.
2. Vehicle service: One day vehicle usage .
3. Admission Fees: Entrance tickets to all attractions specified in the itinerary.

【Exclusions】

1. Additional costs incurred due to force majeure reasons such as traffic, weather conditions, etc.
2. Costs for meals, bottled water, beverages, etc., throughout the tour.
3. Expenses not mentioned in the itinerary and all other personal expenditures.

名人故里 | 小镇与名山对话

—— 奉化溪口 1 日



【线路设计理念】

奉化溪口风景区是一座融合人文历史与自然奇观的瑰宝。作为近代名人的故乡，溪口镇完整保留了蒋介石故居建筑群，见证着时代变迁。与之相邻的雪窦山则以“四明第一山”著称，山中千年古刹雪窦寺、庄严的弥勒大佛与现代宗教建筑弥勒圣坛相映成趣，形成人文小镇与佛教圣山的深邃对话。

【行程说明】

09:00 酒店大堂集合出发，前往奉化溪口镇。（车程约 45 分钟）

09:40-11:30

【蒋氏故居】是中国近代重要历史人物的故居群，包含丰镐房、小洋房等建筑，融合浙东民居与西方风格。这里见证了中国近代历史的转折，保留着家族生活与政治活动的双重痕迹。



11:30-13:00 自由午餐时间。

13:00-16:00

【雪窦山风景区】雪窦山被誉为“四明第一山”，以险峰、幽谷、飞瀑与古刹闻名。作为佛教名山，其自然山水与禅意文化相映成趣，是人文与自然双重遗产的典范。

【雪窦寺·弥勒大佛】雪窦寺始建于晋代，是中国佛教十大古刹之一，也是弥勒佛的根本道场。寺内的弥勒大佛是全球最高的露天铜制坐佛，高 57 米，笑颜俯瞰众生。

16:00-17:00

【弥勒圣坛】是第六届世界佛教论坛的主会场，以“未来净土”为理念，将传统弥勒信仰与尖端科技融合。其穹顶殿堂与声光仪式营造出沉浸式宗教体验。

17:00-17:40

返回酒店休息，结束今日愉快的旅程。

【收费标准】

1. 2-5 人收费：CNY 1280 元/人
2. 6-9 人收费：CNY 730 元/人
3. 10 人及以上收费：CNY 550 元/人

【费用包含】

1. 讲解服务：导游全程陪同英文讲解；
2. 车辆服务：一日用车；
3. 行程内所列景点门票。

【费用不含】

1. 因交通、天气等不可抗力原因所导致的额外费用；
2. 全程用餐、矿泉水、饮料等费用；
3. 行程中未提及的消费以及其他一切个人消费。